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 Protokół Nr LVIII/2018  

z Sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 27 lipca 2018 r.  

  

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek o godzinie 12.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego oraz 

Sekretarza Powiatu i Skarbnika Powiatu oraz przybyłych gości.    

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy 20 radnych, co 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności stanowi (zał. nr 1) 

do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek odczytał klauzurę RODO.  

 

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady odczytał wniosek Zarządu Powiatu o wprowadzenie 

autopoprawki do projektu Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 27 lipca 2018 r 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2018 oraz projektu 

Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego 

na lata 2018 – 2027.  

Następnie Przewodniczący Rady rozszerzył porządek obrad o pkt. 4 w brzmieniu 

ewaluacyjna debata społeczna dotycząca bezpieczeństwa mieszkańców powiatu 

grójeckiego oraz pkt. 7.4 projekt Uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania nowego 

aktu założycielskiego Szkole Podstawowej Specjalnej w Grójcu ze Szkołą Filialną w 

Nowej Wsi wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. ks. Jana 

Twardowskiego w Grójcu.  

 

Zaproponowane zmiany zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad ze zmianami:  
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1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Ewaluacyjna debata społeczna dotycząca bezpieczeństwa mieszkańców powiatu. 

5. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 28 czerwca 2018 r.  

6. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje 

Starosty Grójeckiego. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

7.1. zmieniająca uchwałę  Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2018.  

(wraz z autopoprawką)  

7.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2018-2028”; (wraz z autopoprawką) 

7.3. nadania Statutu Muzeum im. Kazimierza Pułaskiego w Warce.  

7.4. nadania nowego aktu założycielskiego Szkole Podstawowej Specjalnej  

w Grójcu ze Szkołą Filialną w Nowej Wsi wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu.  

8. Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu 

Grójeckiego.  

9. Interpelacje i zapytania radnych.  

10. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

11. Zamknięcie posiedzenia.  

                     

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.4  

Ewaluacyjna debata społeczna dotycząca bezpieczeństwa mieszkańców powiatu 

gdzie przedstawiciele KPP w Grójcu omówili stan bezpieczeństwa na terenie 

powiatu, jak również zwrócili uwagę na obecne problemy poruszane przez 

mieszkańców. 

Po przedstawieniu założeń ewaluacyjnej debaty społecznej głos zabrał I Zastępca 

Komendanta Powiatowego Policji w Grójcu mł. insp. Michał Skwarczyński, który 

omówił osiągnięte efekty i aktualny stan bezpieczeństwa na terenie powiatu 

grójeckiego w odniesieniu do ubiegłych lat, wybrane działania profilaktyczne 

realizowane przez funkcjonariuszy w 2018 roku, rolę dzielnicowego i aplikacji „Moja 
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Komenda”, jak również zaprezentował sposób realizacji wniosków zgłoszonych 

podczas debaty ewaluacyjnej w 2017 roku. 

Następnie  Naczelnik Wydziału Prewencji podinsp. Paweł Korczak przedstawił jak  

w praktyce wygląda działanie Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. 

W trakcje dyskusji poruszone zostały zagadnienia związane z akcjami dotyczącymi 

badań stanu trzeźwości kierowców, znaków drogowych, postoju pojazdów  

w miejscach do tego zabronionych /giełda Słomczyn/ co wiąże się  

z bezpieczeństwem ruchu na drodze oraz sprawa umieszczania wysepek 

spowalniających na drogach.  

Ad.5  

Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 28 czerwca 2018 r.  

 

W zawiązku z brakiem uwag protokół został przyjęty.  

Ad. 6  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawił starosta Marek Ścisłowski /załącznik/. Starosta 

poinformował o przyznanych środkach od Wojewody Mazowieckiego na realizację 

inwestycji drogowych oraz o podpisanej umowie na budowę SOR w PCM Grójec 

oraz o spotkaniu z Ministrem Marek Suskim w sprawie niskich cen owoców i warzyw.  

 

Radny Krzysztof Ambroziak odnosząc się do sprawy spotkania z Premierem 

Morawieckim, poinformował że informacja o spotkaniu była zawarta na portalu 

interesowym (grojec24) oraz prawdopodobnie w radio.   

 

Radny Zygmunt Merski poinformował, że jest to kolejne spotkanie na które nie jest 

zaproszony jak również inni radni.   

 

Radny Janusz Karbowiak poprosił o rozbicie kwoty na poszczególne czynniki jakie 

będą przeznaczone na budowę SOR w Grójcu. 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że koszt całego zadania będzie wynosił  

ok. 12 mln zł z czego 8 mln to dofinansowanie z Ministerstwa a pozostała kwota leży 

po stronie Starostwa.  
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Wicestarosta Dariusz Piątkowski wyjaśnił, że umowa na zadanie budowlane opiewa 

na kwotę 11.999.032  zł gdzie środki zewnętrze to kwota 6.341.600 zł, wkład własny 

Starostwa to kwota 5.457.432 zł. Kwota ponad 1 mln jest przeznaczona na 

wyposażanie.  

           

Ad. 7  

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 7.1  

Projekt Uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę  Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na rok 2018. wraz z autopoprawką /załącznik/   

 

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu 

Powiatu. 

  

Przewodniczący Komisji Transportu Wojciech Wojtczak poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu 

Powiatu.  

 

Radny Janusz Karbowiak poruszył sprawę drogi w msc. Kociszew gdzie na ostatnich 

posiedzeniach rady w załącznikach do uchwał budżetowych były inne kwoty na 

budowę tej drogi. Na sesji składał stosowane zapytania ale w każdej uchwale jest 

inna kwota przypisana temu zadaniu. Radny poprosił o wyjaśnienie sprawy.   

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że sprawa tej drogi jest dyskutowana już  

od dłuższego czasu. Droga miała być dofinansowana przez Burmistrza Grójca oraz 

mieliśmy otrzymać środki Urząd Marszałkowski ale te dofinansowania nie zostały 

zrealizowane. Rezygnujemy w części z realizacji tego zadania, nie będziemy na to 

zadanie zaciągać żadnego kredytu. Inwestycja zostanie zrealizowana w ramach 

własnych środków czyli 400 tys. zł. Odcinek będzie realizowany od Grójca   

w kierunku Kociszewa.   

Wicestarosta Dariusz Piątkowski poinformował o braku współpracy z Burmistrzem 

oraz Radą Miejską w Grójcu oraz Urzędem Marszałkowskim w zakresie zadania 

drogowego.   
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Radny Janusz Karbowiak zwrócił się z zapytaniem dlaczego Gmina Grójec jest 

pomijana przy realizacji inwestycji drogowych gdzie na jej terenie znajdują się dwie 

drogi o fatalnym stanie technicznym. (droga w msc. Uleniec oraz droga między msc. 

Częstoniewem a Falęcinem).  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że droga w msc. Uleniec była zgłaszana do 

realizacji ale komisja odrzuciła ten projekt. Wnioski były przygotowywane przez 

Dyrektora PZD.  

Następnie Starosta poinformował, że w 2013-2014 wydatki na roboty cząstkowe 

kształtowały się na poziomie ok. 7 mln zł. a obecnie na remonty cząstkowe 

wydajemy ok. 6 mln zł. W obecnej kadencji na zadania inwestycyjne została 

przeznaczona kwota ok. 45 mln zł w ubiegłych latach sprawa wygląda zupełnie 

inaczej.   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego  

z uwzględnieniem autopoprawki pod głosowanie. Obecnych na sali obrad  

20 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych. Uchwała  

Nr LVIII/347/2018 została przyjęta jednogłośnie 20 głosów.  

 

Ad. 7.2 

Projekt Uchwały Rady Powiatu  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Grójeckiego na lata  2018-2028” wraz z autopoprawką/załącznik/ 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu 

Powiatu.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego  

z uwzględnieniem autopoprawki pod głosowanie. Obecnych na sali obrad  

20 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych. Uchwała  

Nr LVIII/348/2018 została przyjęta jednogłośnie   20 głosów.  

 

Ad. 7.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu  w sprawie nadania Statutu Muzeum im. Kazimierza 

Pułaskiego w Warce. /załącznik/  
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Przewodnicząca Komisji Oświaty Barbara Kowalska poinformowała, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego  

pod głosowanie. Obecnych na sali obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych. Uchwała Nr LVIII/349/2018 została przyjęta jednogłośnie    

20 głosów.  

 

Ad. 7.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu  w sprawie nadania nowego aktu założycielskiego 

Szkole Podstawowej Specjalnej w Grójcu ze Szkołą Filialną w Nowej Wsi 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego  

w Grójcu. /załącznik/  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego  

pod głosowanie. Obecnych na sali obrad 20 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych. Uchwała Nr LVIII/350/2018 została przyjęta jednogłośnie    

20 głosów.  

 

Ad. 8  

Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji 

Rady Powiatu.   

 

Przewodniczący Komisji Transportu Wojciech Wojtczak poinformował, że na 

posiedzeniu komisja zajmowała się:   

- sytuacją Spółki PKS Grójec dot. dofinansowania przez samorządy kursów 

autobusowych, 

- wskazaniem  dróg powiatowych do remontu w ramach podziału środków na 

usuwanie skutków zdarzeń noszących znamiona klęsk żywiołowych.  
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Michał Pruś poinformował, że jednym z punktów 

jaki omawiała komisja był punkt poświęcony sytuacji  na rynków owoców i warzyw 

dot. przyczyn niskich cen. W posiedzeniu uczestniczyli przedstawiciele grup 

producenckich, stowarzyszenia oraz rolnicy. Na komisji został zgłoszony wniosek 

przez radnego Witolda Przybylskiego dot. powołana grupy osób, które aktywnie 

włączyłyby się w do rozmów i uczestniczyły w pracach Ministerstwa Rolnictwa  

w sprawie panującej sytuacji na rynku owoców i warzyw. 

Ad. 9  

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Starosta Marek Ścisłowski przedstawił informację o którą prosił radny Janusz 

Karbowiak dot. utrzymania lokali przy ul. Mogielnickiej 28 w Grójcu. Starosta 

poinformował, że koszty miesięczne (czerwiec) utrzymania wszystkich lokali to kwota 

13.943,00 zł. Na tę kwotę składają się koszty zarządu nieruchomością, które 

wynoszą 4.273,00 zł oraz koszty związane z innymi świadczeniami jak energia 

elektryczna, cieplna itp – 9.670,00 zł.    

       

Starosta Marek Ścisłowski poinformował o spotkaniu, które odbędzie się 29 lipca br. 

na terenie Muzeum im. Kazimierza Pułaskiego w Warce podczas, którego zostanie 

otwarta kawiarenka.  

 

Ad. 10  

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Radny Zygmunt Merski poruszył sprawę współpracy z Wójtami i Burmistrzami  

w sprawie wskazania odcinków dróg do remontów w ramach funduszy klęskowych. 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że stosowne pisma zostały wysłane do 

Wójtów i Burmistrzów.    

 

 

Ad. 11  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Władysław 

Kumorek o godz. 14.00 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 
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     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                 Władysław Kumorek   


